
Cesta ni
igrišče

Mi otroci sc večkrat igramo nei
cestah. ker ni dovolj igrišč in
travnikov. Zato pa pride večkrat
do nesreče in moramo biti zelo
previdni. Tudi v bližini ceste ni
varno. Tam, kjer ceste niso pro-
metne, se lahko igramo, čeprav
ne tako brezbrižno kot na igrišču
ali travniku.

V našem naselju je veliko ze-
lenih trat in igrišč. Toda Ie nekaj
ni v redu. Kadar se igramo na
travi, nas starejši večkrat spodijo
stran, češ da uničujemo zelenje;
kadar pa hočemo na igrišče,
lahko večkrat samo opazujemo
starejše, ki igrajo nogomet, ro-
komet in košarko.

Mislim, da to ni pravilno, ker
so igrišča predvsem namenjena
otrokom. Zato se potem ne spra-
šujemo, zakaj je toliko nesreč
med igro na cesti.
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